
KLUB VIJEĆNICA HDZ-A U GRADSKOM VIJEĆU Bosilj čeka Markovića 

da potvrdi smije li se kandidirati za gradonačelnika!!!

24.2.2025.

Gradonačelnik Bosilj još razmišlja o svojoj kandidaturi? Saznajemo to od njega samog, 

kao da je to do njega. Gospodine Bosilju, to je do Markovića, on će odlučiti tko će biti 

kandidat za gradonačelnika - on ili Vi. Tek ako on odustane, na redu ste Vi jer njegova je 

zadnja. To se pokazalo bezbroj puta do sada. 

Na listi za Hrvatski sabor umjesto Vas draži mu je bio Čačić, a u izboru za člana 

nacionalnog predsjedništva svatko samo ne Vi.

Ali zato su iza Vas, iako bi poštenije bilo reći Markovića, do sada “nezabilježeni rezultati”. 

- Niste u stanju provesti sanaciju bala, iako sada njihovo uklanjanje financira država u 100-

postotnom iznosu

- Nikad do ovog Vašeg mandata gradski dužnosnici si nisu “dijelili” gradsku imovinu, 

podsjećamo na Markovićevu kupnju gradske parcele, kako sam kaže, za umirovljeničke 

dane



- Nikad Varaždinke i Varaždinci nisu plaćali najveće namete; najveće poreze, komunalne 

naknade, odvoz otpada, boravak djece u vrtićima…

- Nikom nije palo na pamet da ukine vijeća mjesnih odbora i time spriječi građane da sami 

predlažu što im je bitno u njihovom mjestu ili kvartu

- U mandatu ste uspjeli čak izgraditi jedan dječji vrtić i sortirnicu. Za usporedbu, to je 

minimum koji je odrađen u svakoj pa i najmanjoj općini.

Za nedavni uskočki slučaj najprije izjavljujete da “niste znali”, potom “svi su znali” pa i Vi, a

zatim da ste htjeli vidjeti “hoće li institucije postupiti po tome”. U tri tjedna tri izjave i sve tri 

oprečne, svaka nova pobija prethodnu. 

Jedino u čemu se s Vama slažemo je da ste naš prelijepi barokni Varaždin, kako Vi to 

naglašavate, “pretvorili u kaljužu”.  

Što se tiče našeg kandidata za gradonačelnika, ne sekirajte se oko toga jer Gradski odbor 

će na vrijeme predstaviti njega i listu i predizborni program. 

Uglavnom, ima li potrebe dalje nabrajati Vaše “sjajne” rezultate?

Klub vijećnica HDZ-a


